
ASSEMBLEA LA FLORIDA (07setembre2011) 

 

Aquesta és la primera assemblea després de la parada de l’estiu. 

 

Torn obert 

 Som unes 25 persones. 

 En haver-nos dividit per barris hem perdut força i ens sentim una mica sols. 

 Ens plantegem per què ha desaparegut la gent i on és la gent que va venir al principi i ara no hi és. De fet, 

a la primera assemblea de barri va haver-hi molt d’entusiasme.  

 Potser els veïns esperem que es parli de temes concrets o que els afectin més directament. 

 Es parla molt de la reforma de la Constitució, però no hi ha hagut prou mobilització. 

 Els temes de més interès són l’atur, la sanitat i l’educació. I estan malament per culpa dels mercats. 

 La gent no s’implica més perquè no hi ha un guany directe. 

 Està clar que alguna conseqüència positiva ha tingut el 15M, perquè la banca ètica ha pujat molt (Triodos, 

etc.). 

 Amb tantes convocatòries com hi ha, la gent s’esgota i es cansa. 

 

 

Propostes 

 Fer més difusió (pancartes per tot el barri, informar a la sortida de l’escola i a la porta de l’ambulatori). 

 Unir-nos amb l’Assemblea de Canvi-Pubilla. 

 Caldria centrar-se en lluites concretes i que el moviment no es dispersi. No té sentit encetar moltes 

accions, perquè no arribem. 

 Donar contingut a l’assemblea parlant de temes concrets. 

 Fe accions atractives (per exemple, la Cristina explicava que ella, en saber que Telefónica acomiadava 

6000 treballadors, tot hi tenint guanys, va decidir canviar-se companyia de telefonia). 

 Els veïns potser esperant propostes d’accions més concretes, puntuals i senzilles. La retirar els 155 euros 

del banc va ser guai, però no la va seguir molta gent. 

 En comptes de fer l’assemblea el dimecres, fer-la el primer diumenge de cada mes per la tarda. 

 

Acords 

 Continuar fent assemblea els dimecres. 

 Fer difusió directa. 

 Si hi ha una convocatòria important, fer que l’assemblea sigui més lleugera i aprofitar que estem junts per 

a preparar-la. 

 


